

<u>ANNOUNCEMENT</u>		<u>إعلان</u>	
Americana Restaurants International PLC Shares Buyback Completion Disclosure		شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي إفصاح عن استكمال عملية إعادة شراء الأسهم	
General Information		معلومات عامة	
Date	18 November 2024	18 نوفمبر 2024	التاريخ
Listing Exchange	Abu Dhabi Securities Exchange (ADX)	سوق أبوظبي للأوراق المالية (ADX)	بورصة الإدراج
Trading Code	AMR	AMR	رمز التداول
<p>Dear Sirs,</p> <p>Americana Restaurants International PLC (the "Company") would like to announce to its shareholders and the market that it has completed the buyback of 25 million shares as per its approved Long-Term Incentive Plan ("LTIP").</p> <p>The shares have been bought on the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) under multiple tranches at a weighted average price of AED 2.460 per share.</p> <p>The Company had earlier received approval for the shares buyback from its AGM on 24 April 2024, and from ADX on 09 May 2024.</p>		<p>السادة الكرام،</p> <p>تود شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي ("الشركة") أن تعلن لمساهميها والسوق أنها أكملت عملية إعادة شراء 25 مليون سهم وفقاً لخطة الحافز طويلة الأمد ("LTIP") المعتمدة.</p> <p>تم شراء الأسهم في سوق أبوظبي للأوراق المالية (ADX) على عدة أقساط بسعر متوسط مرجح وقدره 2.460 درهم إماراتي لكل سهم.</p> <p>وقد سبق وأن حصلت الشركة على موافقة إعادة شراء الأسهم خلال اجتماع الجمعية العامة السنوي للشركة الذي عقد في 24 أبريل 2024، وموافقة سوق أبوظبي للأوراق المالية (ADX) في 09 مايو 2024.</p>	

Name	Saqib Muhammad Sabir Awan	ثاقب محمد صابر أعون	الاسم
Title	Authorised Signatory & Company Secretary	المفوض بالتوقيع وأمين سر الشركة	الصفة
Signature			التوقيع
Company Seal			ختم الشركة